

REFERAT FRA STYREMØTE (1)

NORSK IRSKSETTERKLUBB

Dato: 12.01.2016
Tid: kl. 20.00 – 22.35
Sted: Styremøte på SKYPE
Tilstede: Tore Salvesen, Eli A. Aateigen, Tor-Hartvig Bondø, Vidar Molvær, Arnfinn Berntsen, Jørgen Krabbedal og Lene Moen
Fravær: Eldri Kjørren
Referent: Ellen B. Dobloug

Saker:

Sak 01/16: Godkjenning av innkallingen
Vedtak: Godkjent.

Sak 02/16: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 28-29.11.15
Vedtak: Godkjent.

Sak 03/16: Referatsaker

- **Søknad utstillinger RU.** Er blitt sendt komiteen i RU som behandler søknadene.
- **Skriv til avdelingene vedr. jubileumsåret.** Tore har påbegynt dette. Sender det til styret før det sendes avdelingene.
- **Hjemmesiden.** Den har blitt veldig bra, og all honnør til Jørgen for hans innsats!

Sak 04/16: Spørreundersøkelse vedr. høystatusløp lavland
Styre i FKF har sendt ut en høring til sine medlemsklubber vedr. gjennomføring av høystatusløp lavland. Styret vil med bakgrunn i de innkomne svarene og tilbakemeldinger legge fram for FT 2916 et forslag tilpasset dagens situasjon når det gjelder de forskjellige rammebetingelser de forskjellige arrangørene har. Det betyr at det er KLUBBENE som til slutt stemmer over og avgjør dette. **Vedtak: Arnfinn gjennomgår skjemaet og lager forslag til svar på spørsmålene. Sendes styret før innsendelse til FKF innen 5. februar.**

Sak 05/16: Oppfølging av innspill fra forrige styremøte

- *Forslag til avskaffelse av felling på prøver Kongsvoll.* Vidar skal komme med et forslag til svar. Dette må tas opp i RU for å høre om raseklubbens reaksjon på et slikt forslag.
- *NorgesCup (EukanubaCup?)* – Oppfølging. Arnfinn orienterte. Han og Vidar har diskutert saken. Vidar har forsøkt å få tak i redaktøren av bladet «Jakt». Har også sendt han en mail. Har foreløpig ikke fått noe svar. Vidar følger opp dette.

- *Jakt og fiskedagene på Elverum – Oppfølging.* Eli orienterte. Avd. 3 har tatt på seg å stille opp. Har vært i kontakt med Tommy Andersen NVK Hedmark og Oppland. Vil stå sammen på stand.

Sak 06/16: Etterfølger Carl-Jørgen - Fuglehunden

Det har foreløpig ikke kommet inn forslag på noen ny person. Avd. 7 har jobbet med saken. **Vedtak: Tor-Hartvig følger opp overfor Avd. 7. Sette inn en «etterlysning» i «Fuglehunden».**

Sak 07/16: «Fuglehunden»

Pr. i dag har NISK 1330 medlemmer med hovedmedlemskap som inkluderer «Fuglehunden». Det er 100 medlemmer som i sitt medlemskap ikke mottar «Fuglehunden». En økning på kontingenten for medlemskap fra kr 200,- til kr 300,- kan resultere i at noen velger bort sitt medlemskap i NISK. Hvor mye kan vi spare på å ha færre utgaver? Situasjonen rundt den siste tids leserinnlegg i «Fuglehunden» ble også diskutert. Som eiere av FH bør saken tas via styret i FH. **Vedtak: Tor-Hartvig lager et utkast til henvendelse til styret i FH.**

Sak 08/16: Planlegging NISK RS 2016

- Tid med avdelingene – Jubileumsopplegg for 2017. Avdelingene samarbeider om arrangement.
- Ungdomsavdelingen i Avd. 7 presenterer seg selv (gjærne ved en av gruppens egne medlemmer).
- Ny avlskonferanse?

Sak 09/16: NISK 100 år 2017 - Jubileumsboken

Tor-Hartvig har snakket med Stein Slettebakk Wangen (forfatteren av jubileumsboken), diskutert honorar og behov for dekning av utgifter. Også overslag over hvor mye tid han trenger å bruke på reiser, honorar til forfatter og fotografer. Et foreløpig overslag på kr 75.000,- synes å dekke dette. Styret kan komme med innspill til Wangen. Kostnader vedr. trykking er foreløpig ikke avklart. Det vil komme an på antall sider, kvaliteten på boka og hvor mange eksemplarer som skal produseres. **Vedtak: Tor-Hartvig følger opp videre.**

Sak 10/16: Indekser

Det er sendt et skriv til NKK vedr. indekser uten at de har respondert. Tanken er derfor å ta opp dette via RU (raseutvalget). Tor-Hartvig orienterte. Tabellene som er sendt ut og de problemstilling de reiser, kan vi ta med oss inn i RU og høre om de er interessert i å være med på en felles henvendelse mot NKK. **Vedtak: Tor-Hartvig tar dette inn mot RU i deres styremøte 21.1.**

Sak 11/16: Praktiseringsregler dommere

Tor-Hartvig orienterte. Det skal tas opp en sak under FKF's dommerkonferanse som man mener vil være opp til raseklubbene å besvare, ikke dommerkonferansen. Tas opp med Raseutvalget? **Vedtak: Tor-Hartvig følger opp.**

Sak 12/16: Eventuelt

- Ulrik Myrhaug har sagt seg villig til å representere NISK under lagkonkurransen på DISK sitt jubileum. Han har både AK og VK hund. Vi mangler en UK-hund. Lene maler fat som skal overrekkes under jubileumsmiddagen. Tore vurderer om han har anledning til å delta og å overrekke gaven.

Neste styremøte: Tirsdag 16. februar kl. 20.00 på SKYPE

Referent: Ellen B. Dobloug